
I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
 

sa XIII (trinaeste) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, održane dana 
6.08.2015.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa početkom u  8:30 časova 
 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji 
je pozvao prisutne da minutom ćutanja odaju poštu preminulom odborniku Mišu 
Škobalju.  
Predsjedavajući je obavjestio prisutne da je sjednica sazvana po hitnom postupku u 
skladu sa članom 40 stav 2 Statuta Opštine Herceg Novi i članom 60 a Poslovnika 
Skupštine opštine Herceg Novi, a da je  saziv za današnju sjednicu sa materijalima 
upućen 03.08. 2015.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama i 
predstavnicima sredstava javnog informisanja. 
Tok sjedice  se fonografski  snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio difuznog 
servisa Radio TV Herceg-Novi, interesovanje za televizijsko snimanje iskazale su 
RTVCG   i TV Herceg Novi,  a o zapisniku sa sjednice stara se Vasilije Bjeletić iz Službe 
Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je konstatovao 
da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  22 odbornika, te da su obezbijeđeni 
uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa X redovne sjednice 
Skupštine opštine Herceg Novi održane 11.06.2015.godine i konstotavao da je Izvod 
usvojen bez primjedbi uz 20 glasova „za“ i 2 glasa „uzdržan“. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa nastavka X redovne 
sjednice održane 26.06.2015.godine i konstotavao da je Izvod usvojen bez primjedbi uz 
20 glasova „za“ i 2 glasa „uzdržan“. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa XI redovne sjednice 
Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 29.06.2015.godine i konstotavao da je 
Izvod usvojen bez primjedbi uz 20 glasova „za“ i 2 glasa „uzdržan“. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa II vanredne sjednice 
Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 29.06.2015.godine i konstotavao da je 
Izvod usvojen bez primjedbi uz 21 glas „za“ i 1 glas „uzdržan“. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa III vanredne sjednice 
Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 07.07.2015.godine i konstotavao da je 
Izvod usvojen bez primjedbi jednoglasno. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa XII redovne sjednice 
Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 08.07.2015.godine i konstotavao da je 
Izvod usvojen bez primjedbi uz 21 glas „za“ i 1 glas „uzdržan“. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa IV vanredne sjednice 
Skupštine opštine HercegNovi, održane dana 20.07.2015.godine i konstotavao da je 
Izvod usvojen bez primjedbi uz 20 glasova „za“ i 2 glasa „uzdržan“. 
Kako nije bilo predlog za izmjenu i dopunu predloženog dnevnog reda, predsjedavajući 
je konstatovao da je uz 18 glasova „za“ i 4 glasa „protiv“ usvojen sledeći 
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D  N E V N I    R E D  
1. Izbor Predsjednika Opštine Herceg Novi. 
2. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Rješenje o imenovanju Potpredsjednika 

Opštine Herceg Novi. 
3. Odbornička pitanja i odgovori. 

 
Predsjednik Skupštine je najavio da će nakon prve tačke dnevnog reda biti određena pauza 
u trajanju od 15 minuta. 
 

I 
 
U otvorenoj raspravi po prvoj tački dnevnog reda za riječ se javila odbornica Ljiljana 
Bojanić koja je mišljenja da je odnos vladajuće koalicije po ovom pitanju nezobiljan, da 
je nezainteresovana za probleme grada i  građana i da nisu ispunjena očekivanja  građana 
koji su vladajućoj koaliciji ukazali povjerenje na izborima.  
Odbornik Milovan Baždar smatra da se ovim predlogom odražava kontinuitet politike 
koja je neozbiljna, neprincipijelna i netransparentna. Evidentan je pad kvaliteta rada 
lokalne uprave i javnih službi i smatra da je skraćenje mandata odbornicima Skupštine 
jedino rješenje trenutne situacije. 
Odbornik Savo Marić je ispred Kluba odbornika Novske liste iznio stav protiv 
predloženog rješenja, obrazložio isti, i istakao  da je cjelishodnije da se dati predlog 
povuče sa dnevnog reda. 
Odbornik Slobodan Radović je istakao da Demokratska partija socijalista poštuje 
koalicioni sporazum i da će pružiti podršku kandidatu svog koalicionog partnera. 
Odbornik Miloš Konjević istako je da Novska lista neće uzeti učešća u ovoj krajnje 
neobziljnoj priči, jer smatra da vodeći ljudi Demokratske partije socijalista i Izbora ne 
rade u korsit grada i gradjana Herceg Novog. 
Uslijedila je replika odbornika Slobodana Radovića i Miloša Konjevića, nakon čega je 
predsjednik Skupštine Andrija Radman istakao da vladajuća koalicija slijedi plan razvoja 
i strategiju upravljanja Opštinom u narednom periodu i da je evidentan pozitivan pomak 
u poboljšanju rada organa lokalne uprave i javnih službi. 
Uslijedila je replika odbornika Miloša Konjevića, Andrije Radmana i Zorana Bošnjaka. 
Odbornica Ljiljana Bojanić uzela je učešće u raspravi nakon čega je uslijedila replika 
odbornika Zorana Bošnjaka. 
Odbornica Nataša Martić podržala je predlog kandidata za predsjednika Opštine. 
Odbornik Miloš Konjević je saopštio da odbornici Novske liste neće učestvovati u daljem 
radu Skupštine. 
Odbornik Milovan Baždar je istakao da vladajuća koalicija nista nije ispunila od 
predizbornih obećanja te da neće učestvovati u daljem radu Skupštine. 
Odbornik Mladen Ivanović podržao je predlog kandidata za predsjednika Opštine  i 
poželio budućoj predsjednici uspjeh u radu. 
Konstatuje se da su odbornici Ljiljana Bojanić, Milovan Baždar, Savo Marić i Miloš 
Konjević napustili sjednicu Skupštine. 
Predsjednik Skupštine stavio je predlog Odluke o izboru predsjednice Opštine Herceg 
Novi na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 18 glasova “za”, 
usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE  Odluka o izboru  Nataše Aćimović za predsjednicu Opštine Herceg, u 
predloženom tekstu. 
 
Novoizabrana predsjednica Opštine dala je svečanu izjavu i zahvalila se na ukazanom 
povjerenju. 
 
Predsjednik Skupštine dao je pauzu u 11,00 časova pa je rad sjednice nastavljen u 11,15 
časova. 
 
Prije prelaska na drugu tačku dnevnog reda, predsjednik Skupštine obavjestio je prisutne 
da je pauza data radi održavanja sjednica odbora za Statut i propise i Odbora za izbor i 
imenovanje i zauzimanja stavova po drugoj tački dnevnog reda. Kako nije obezbijeđen 
kvorum, sjednice odbora nisu održane, pa je Skupština, na predlog predsjedavajućeg, uz 
18 glasova “za” odlučila da se otvori rasprava po drugoj tački  dnevnog rednog reda bez 
statova odbora.  

II 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština bez rasprave uz 18 glasova “za” 
usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Rješenje o davanju saglasnosti na Rješenje o imenovanju Dragana 
Jankovića za potpredsjednika Opštine Herceg Novi broj:01-1-1402/15, u predloženom 
tekstu. 
 
Novoimenovani potpredsjednik Opštine Herceg Novi dao je svečanu izjavu i zahvalio se 
na ukazanom povjerenju. 

III 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da na XIII redovnoj sjednici nije bilo odborničkih 
pitanja. 
 
Zahvaljujući prisutnima na saradnji, predsjedavajući je konstatovao da je sjednica 
završila sa radom u 11,20 časova. 
 
 
v.d.SEKRETAR-a      PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać                                                                   Andrija Radman 
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